
Notulen IGP BP

Aanwezig Peter van Dijk (Waterschap), Rudo Cleveringa (Peelhorst), Jaap 
Deutekom(Peelhorst), Huub van Hout (ZLTO), Ruud Oude Griep (Gemert-
Bakel), Anke van Extel-van Katwijk (Gemert-Bakel) , Jacqueline van ’t Hof 
(Gemert-Bakel).

Voorzitter Wethouder A. van Extel-van Katwijk
Toelichting Agenda vergadering Bestuurlijk Platform IGP d.d. 9 oktober 2019

1 Opening en vaststelling agenda
Het door Huub aangeleverde agendapunt " Achter de Berke - duurzaam en 
klimaatbestendig watersysteem" wordt aan de agenda toegevoegd en als 
laatste agendapunt behandeld.

2 Verslag vorige vergadering d.d. 5 april 2019.
Het verslag wordt vastgesteld.

3 Mededelingen/terugkoppeling.
-16 oktober 2019 is de schouwronde IGP.
- als bijlage zijn de vogeltellingen Bakelse Plassen toegevoegd. Er vindt in het 
gebied een constante telling van vogels plaats. De telling laat kleine 
verschuivingen zien in het soort vogel en ook dat er bijzondere vogels in het 
gebied leven. In de voortgangsrapportage van De Peelhorst worden deze 
gegevens regulier opgenomen.

- Voor de EVZ Snelle Loop is samen met de provincie 8 ha grond gekocht. 
Hiervan wordt 1 hectare door IGP afgenomen voor aanleg EVZ Snelle Loop. 
Grond ligt nabij vliegveld Vredepeel. Het koopcontract is ondertekend.
- Peter en Anke nemen deel aan de schouw van het IGP gebied op 16 oktober.
-Jurgen van Limpt gaat het Waterschap verlaten en daarmee ook de 
kavelruilwerkgroep IGP. Ruud zegt dat hij het jammer vindt dat Jurgen vertrekt, 
de afgelopen was er een uitstekende samenwerking. Pieter van Dijk, 
Waterschap, volgt hem op. Pieter is bekend met De Peel en Gemert-Bakel.

4 Stand van zaken EVZ Esperloop/Willy van den Heuvel.
Het beroep van Van Kessel is in behandeling bij de rechtbank. De rechter heeft 
mediation voorgesteld en de heer van Kessel heeft daarmee ingestemd. Het is 
wachten op de uitspraak. De verwachting is dat in het voorjaar van 2020, of 
uiterlijk najaar 2020, de uitvoering opgestart kan worden. N.a.v. de vraag van 
Huub betreffende de PAS geeft Ruud aan dat de vergunning is verleend en er, 
tot nu toe, geen problemen i.r.t. de PAS zijn.
De peil gestuurde drainage is niet in de omgevingsvisie opgenomen. Er loopt 
een aparte vergunningsaanvraag.

5 Financiën 2018.
Notulen
Financiële overzicht 2018:
Alle kosten die gemaakt zijn, zijn opgenomen in het financiële overzicht 2018.
-Duidelijk is dat er vooral nog EVZ projecten worden gerealiseerd.
-De afwijkingen in 2018 zitten in het ontvangen van niet geraamde subsidies en 
de opbrengst van de zandwinning, die voor het jaar 2026 is bijgesteld vanwege 
een half productie jaar.
Het Bestuurlijk Platform IGP stelt de notitie inkomsten en uitgaven 2018 vast. 
(bijlage 1)
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Het voorstel budget 2019 (bijlage 2);
Het Bestuurlijk Platform IGP stemt in met de voorgestelde begroting 2019.

-Voor 2020 zal de begroting aangepast worden op de tegenvallende 
zandkwaliteit en besparingen. 
De opbrengsten van de zandwinning zijn regulier geraamd t/m eind 2026, 
echter in het laatste jaar zal er niet "vol" zand gewonnen worden.
Besparingen zijn bijv. de inrichting van de oevers van de plassen (afgestemd 
met Peelhorst) en de niet geraamde subsidies.
-Mei 2020 wordt de begroting voorgelegd aan het Bestuurlijk Platform IGP ter 
vaststelling.
N.a.v.;
-Huub vraagt om de stand van zaken Molenhof.
Molenhof is door Peter ingebracht bij de N279 als natuurcompensatiegronden.. 
Peter geeft aan dat er nog steeds een tekort is van compensatiegronden en 
verwacht (vertrouwt erop) dat Molenhof ingezet gaat worden. Peter zegt dat de 
compensatie inkomsten van Molenhof ingezet worden voor het IGP. 
Anke heeft, na overleg met het college van Laarbeek, haar twijfels over wat er 
wel of niet daadwerkelijk uitgevoerd gaat worden inzake de N279. Peter geeft 
aan dat de aanpassingen er zeker komen en voor nu twee rijbanen. De 
infrastructuur wordt aangelegd voor twee maal twee, en vanuit Eindhoven 
duiken de ideeën van de Ruit en separaat daaraan ook de verdubbeling van de 
rijbanen van de N279 weer op.

-Huub vraagt of de toezegging van Peter van Dijk, nog staat dat hij zich bij 
gebrek aan middelen voor de uitvoering van waterdoelen, zich in zijn achterban 
hard wil maken voor extra gelden vanuit het Waterschap.
Peter geeft aan dat, tot nu toe, alles nog binnen de begroting wordt opgelost. 
Mocht het zo zijn dat er "een gat" valt dan is hij nog steeds bereid om intern bij 
het Waterschap naar middelen te zoeken die dat gat kunnen dichten.
Anke merkt op dat kosten en baten goed inzichtelijk zijn en dat de toezegging 
van Peter al eerder in het Bestuurlijk overleg is besproken en vastgelegd.
Ruud geeft aan dat, voor nu, de doelstellingen gehaald kunnen worden. Het 
convenant loopt tot en met 2021.

N.a.v. de opbrengsten zandwinning;
Jaap geeft een aantal onzekerheden aan die van invloed zijn op de 
opbrengsten.
-Mindere kwaliteit van het gewonnen zand.
-2026, het laatste jaar, wordt niet "vol" zand gewonnen.
-De stikstofcrisis; Hoewel de Provincie nu aangeeft dat er ruimte is geeft Jaap 
aan dat de juridische problemen daarmee niet getackeld zijn. Kan gevolgen 
hebben voor de procedure van de uitbreiding van de zandwinning.
-Het ontbreken van praktische ervaring van het afbreken van de installatie en 
het ontmantelen van de dam en de daarmee vrijkomende plekken waar wellicht 
nog zand gewonnen kan worden.

In de loop van 2019-2020 zal de Peelhorst, in overleg met de gemeente, de 
onzekerheden en gevolgen steeds beter in beeld krijgen en de uitkomsten 
kunnen dan in de begroting 2020 verwerkt worden.

Het college Gemert-Bakel wil geïnformeerd worden over de financiële stand 
van zaken van het IGP. Ruud zal een van de projectencolleges gebruiken om 
het college de informatie te verstrekken.
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6 Wijziging beheer poelen Witven.
Voor nieuwe natuur wordt gestart met ontwikkelbeheer dat, wanneer de 
ontwikkelingen voorspoedig verlopen, na een aantal jaar over kan gaan naar 
instandhoudingbeheer.
Voor het Witven geldt dat eerder afgesproken poelenbeheer, niet het gewenste 
resultaat opleverde. Met maatwerk, na advies van de natuur beheerder, is wel 
het gewenste resultaat bereikt en nu ligt het advies voor om over te gaan naar 
instandhoudingbeheer.

Het Bestuurlijk Platform stemt in met de wijziging van ontwikkelbeheer naar 
instandhoudingbeheer voor het Witven.
De Provincie wordt door de Peelhorst geïnformeerd.

7 Notitie Instandhoudingsbeheer Natuurcompensatiegebieden Klef.
De schouw in mei heeft geleid tot het inzicht dat voor de Klef, A, B, C en D 
overgegaan kan worden van ontwikkelbeheer naar instandhoudingbeheer, voor 
alle 4 de gebieden.

Het Bestuurlijk Platform IGP stemt in met het voorstel om voor Klef A, B, C en 
D over te gaan naar instandhoudingsbeheer.
De Provincie wordt door de Peelhorst geïnformeerd.

8 Voortgangsrapportage IGP.
Aandachtspunten:
-Het bestemmingsplan Nederheide wordt weer geactiveerd. Het koopcontract 
voor de aankoop van de grond door Overeem is ondertekend.
-De Eessense put is een aandachtspunt van de Kavelruilwerkgroep. Er wordt 
een gesprek georganiseerd met Wijnen.  Zijn medewerking is afhankelijk van 
zijn bedrijfssituatie en de nieuwe ontwikkelingen op het gebied van Nertsen.
Eessense put Wijnen is een onderwerp van gesprek in de kavelruil afhankelijk 
van bedrijfssituatie (nertsen)
-Voor de EVZ zijn alle projecten in beeld gebracht en de bijbehorende 
budgetten vastgelegd.
-De beplanting, begroeiing van de oevers en alle randen rondom de plassen 
ontwikkelen zich spontaan. Het budget voor het herinrichten kan daarom 
gehalveerd worden.

9 Rondvraag.
N.a.v. mail met de reactie van de Peelhorst aan ZLTO inzake "Achter de Berke 
- duurzaam en klimaatbestendig watersysteem":

De vragen die door de ZLTO bij de Peelhorst zijn neergelegd waren zijn aan de 
adviseur hydrologie, Witteveen+Bos, voorgelegd met de vraag op welke wijze 
de vragen inzake een robuust watersysteem een plek zouden kunnen krijgen in 
het MER. Daarna is met Waterschap en de Provincie gesproken. Het 
Waterschap staat zeker open voor een extra "waterspaarpotje" echter de 
Provincie heeft aangegeven nog geen beleid hiervoor te hebben en is 
terughoudend.
Het onderzoek en besluitvorming dat hiervoor plaats zou moeten vinden loopt 
niet gelijk met de MER procedure voor Achter de Berke. Vertraging van het 
project is niet gewenst. De Peelhorst is wel bereid om rekening te houden met 
het gebied zodanig in te richten dat eventuele waterconserveringsfuncties in de 
toekomst kunnen worden ingevuld. Mogelijk kan Achter de Berke in de 
toekomst dan(na realisatie) als pilotproject dienen. (Bespreken met Provincie)
De Peelhorst nodigt de ZLTO daarom uit voor een gesprek om te bespreken 
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welke wegen nog open zijn om te bewandelen.
Huub zegt toe dat de ZLTO ingaat op de uitnodiging.

Jaap schrijft een notitie over dit onderwerp die aan Peter en Anke wordt 
toegezonden.
Peter zegt toe met die informatie het onderwerp bij het Waterschap onder de 
aandacht te brengen.
Anke wil het onderwerp agenderen voor het overleg Waterschap - gemeente.
Jacqueline zorgt voor agendering van het onderwerp op dit overleg.

10 Vervolgafspraken.
Vrijdag 15 mei 2019 om 09:00 uur, gemeentehuis in Gemert.

11 Sluiting


